

MANDUL DAN KEGUGURAN

Jika anda tidak mendapat anak kerana mandul atau kerap keguguran, cuba rawatan Homeopathy 65% kes mandul dan 95% kes keguguran berjaya dirawat dengan Homeopathy. Banyak sebab mandul dan keguguran berlaku. Fibroid, ketidakseimbangan Hormon dan rahim tidak kukuh kerana kesan terjatuh terhempas punggung atau kerana pembedahan antara sebab mandul dan keguguran berlaku. Cuba Homeopathy. Mereka yang menggunakannya jarang kecewa.

JERAWAT DAN KELUMUMUR

95% penyakit jerawat dan kelumumur berjaya dirawat dengan Homeopathy. Orang yang mempusakai penyakit keturunan T.B (Miasm Tuberkel) dalam kod genetik mereka adalah insan yang sering mengidap migrain, sembelit, jerawat dan kelumumur serentak. Tidak kira apa profesion mereka hatta doktor pakar sekalipun! Penyakit yang lebih jauh dari itu adalah kencing manis atau kanser! Bila anda datang berubat jerawat dan kelumumur doktor Homeopathy juga akan merawat penyakit keturunan dalam kod genetik anda supaya diabetis dan kanser tidak berlaku bila usia meningkat.

JANTUNG BERLUBANG

65% penyakit jantung berlubang pada bayi baru lahir dapat dirawat dengan berkesan oleh Homeopathy. Pemerhatian menunjukkan sel-sel jantung boleh tumbuh dan menutup lubang pada jantung apabila ubat Homeopathy diberikan. Untuk mengesahkan samada lubang pada jantung telah tertutup, pesakit boleh di bawa ke hospital untuk pemeriksaan. Kenyataan ini adalah fakta.

MIND POWER

Anak anda lemah dalam dalam pelajaran? Sukar memahami dan mengingati subjek diajar? Lemah dalam bahasa Inggeris, Sains dan Matematik? Selalu mengadu letih, lengah-lengah kaki dan pening kepala apabila balik sekolah? Susah bangun pagi? Masalah anak anda itu dihadapi oleh 60% kanak-kanak sekolah zaman moden ini.

Dapatkan MIND POWER. Makanan tambahan Biokimia Homeopathy yang terbukti berkesan untuk mengatasi masalah anak anda. Kajian menunjukkan 95% kanak-kanak yang menghadapi masalah di atas mendapat kesan positif dalam masa seminggu.

Keterangan di atas hanyalah sebahagian kecil penyakit yang boleh dirawat oleh Homeopathy. Untuk keterangan lanjut bagi rawatan penyakit-penyakit lain sila hubungi :

DR.(H)EEDDE CHAN 012-2783901 or 03-61401256